
Podziwialiśmy polskich lotników - klasa VII na filmie "Dywizjon 3030"

  

Niedawno wszedł na ekrany kin ważny dla Polaków film „Dywizjon 303. Historia
prawdziwa”. Jako że klasa VII interesuje się tematyką wojenną i militarną, a poza tym lubi
być na bieżąco, wybrała się 2 października wraz z wychowawczynią p. Lidką i mamą
Janka, p. Grażyną, która też lubi te klimaty, do kina „Sokolnia” w Kępnie na seans. Oto
kilka wrażeń po projekcji.

  

  

      

  

Film „Dywizjon 303” bardzo mnie zaciekawił. Gdy go oglądałem, czułem się, jakbym był
razem z pilotami na wojnie. Gdy niemieckie samoloty leciały na naszych pilotów, to tak
się wystraszyłem, że hej! – Jan Drożdż

  

  

Byłem pozytywnie zaskoczony filmem. Bardzo podobał mi się klimat wojny oraz
towarzyskie życie bohaterów odtworzone na ekranie. A gdy niemiecki Messerschmitt
rozpoczynał strzelanie, było jak na autentycznej walce. – Kacper Froń
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„Dywizjon 303” to jeden z najciekawszych filmów, na jakich byłam. Aktorzy zostali
świetnie dobrani do autentycznych pilotów polskich (zestawienie zdjęć aktorów i pilotów
robi wrażenie!). Ciekawostkę stanowiło użycie w filmie kilku języków obcych. No i samo
życie lotników okazało się nad wyraz interesujące. – Sandra ;-)

  

  

Podczas projekcji „Dywizjonu 303” dźwięki samolotów i duży obraz sprawiały wrażenie,
jakbyśmy autentycznie byli na lotnisku czy w powietrzu. Film był ciekawy, bo pokazywał
prawdziwy udział Polaków w bitwie o Anglię – jesteśmy dumni z ich niezwykłej
umiejętności latania. – Bartek

  

  

Film był ciekawy. Podobało mi się zróżnicowanie postaci świetne animacje. Nie podobało
mi się , że niektórzy widzowie (oczywiście nie nasi uczniowie!) podczas projekcji świecili
telefonami i szeleścili papierkami. – Adam
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